
Referat fra møte med utøverne i Nordland skikrets  

Dato: 22.03.14 (NM junior langrenn) 

Sted: Meyergården hotell, Rica (Mo i Rana)  

 

Møtet ble ledet av undertegnede og det kom mange gode innspill fra utøverne:  

• Laglederne gjør en veldig bra jobb.  

• Ungdom som reiser alene føler seg ikke helt tilpass, sett på med dem som reiser med 

foreldre. Bedre samarbeid?  

• Vi ønsker å ha lagmøter med utøvere og ledere slik at spørsmål osv kan bli oppklart i 

fellesskap (møtet på jrNM mellom utøvere og ledere, bra!)  

• Transport til og fra stadion må bli bedre.  

• Kretsen må bestille reise og overnatting til renn tidligere – ender gjerne med å gjøre det i 

siste liten, og derfor velger mange å bestille selv.  

• Får få sekunderingsposter. Bra i Gjøvik og til dels under jrNM 

• Samling: samlingsplan må komme tidlig -  våren. Vil ha tre store samlinger som strekker seg 

litt lengre (forslag, onsdag-søndag). Ønsker samling på Grane (sør) Røkland (midt) og 

Stokmarknes (nord).  Overnatting på skole! Mat som er ønsket: taco, lapskaus, gryterett OG 

nugatti.  

• Trenerkurs virker å være aktuelt for mange av utøverne. 10 stk viste interesse for dette på 

møtet, og fått flere henvendelser i etterkant. Kan man hoppe rett på trenerkurs 2?  

• Det er etablert en facebook-gruppe, og vi har ungdomsrepresentanter fra hver klubb 

• Lue for skikretsen var det stor interesse rundt. Forslag til mønster, farge og stoff er aktivt i 

gang på facebook-gruppen. 

 

 

Ane Marie Johnsen 

referent                                                                                                              

                                                                                                              

 


